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Abstract (en)
The shelter has a structure covering a swimming pool for forming parallel lateral walls which are supported on a ground and welded by a part acting
as a roof. Transversal ends of the structure have a closing wall (2) that is equipped with an access door (3). Parts (4, 5) e.g. frame, opened from the
ground are provided at a base of the closing wall and the door for forming a totally free space. The parts (4, 5) are cooperated with a locking unit (6)
in a closing position.

Abstract (fr)
L'abri pour bassin de piscine comprend une structure de recouvrement du bassin conformée pour constituer des parois latérales parallèles en appui
au sol et réunies par une partie faisant office de toit, les extrémités transversales de la structure présentant des parois de fermeture (2). L'une des
parois au moins de fermeture (2) est équipée d'au moins une porte d'accès (3), la ou lesdites(s) paroi(s) (2) et la ou les porte(s) (3) présentant, à
leur base, une partie ouvrante à partir du sol (4) et (5) pour créer un espace totalement libre.
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